

Diagram illustrating the dimensions of the battery pack:

- Height: 92.3mm
- Length: 200mm
- Width: 71.2mm

Figure 1 consists of two line drawings of a rectangular device, likely a charging dock. The top drawing is a front view showing a horizontal slot with six buttons. The buttons are labeled with symbols: a circle with a dot (1), 'EQ' (2), an infinity symbol (3), a right arrow (4), a left arrow (5), and a plus sign (6). A small circular indicator (7) is located to the left of the buttons. The bottom drawing is a rear view showing the internal components. It features a USB port (8) and a TF card slot (9) on the left, and a circular indicator (10) and a DC port (11) on the right. The device has four screws on the back panel.

1. 开、关机/模式切换/指示灯 5. 播放/暂停/ 8. TF卡接口
 2. EQ切换 断开蓝牙/通话 9. U口盘接口
 3. TWS/灯效切换 6. 音量加/下一曲 10. AUX接口/针孔复位孔
 4. 音量减/上一曲 7. 电量指示灯 11. Type-C充电接口

1.开、关机/模式切换/指示灯:短按切换(蓝牙/AUX/TF/U盘),长按3秒开/关机。

2.EQ切换:短按为切换EQ音效模式,长按为语音助手唤醒。

3.TWS/灯效切换:单击可发起/断开TWS配对,双机切换灯效1-2-3,长按可关闭/开启灯效。

4.音量减/上一曲:短按减音量,长按切换上一曲。

5.播放/暂停/断开蓝牙/通话:短按播放/暂停,长按3秒断开蓝牙连接,再次长按开启蓝牙,蓝牙模式下,双击:尾号重播;来电中:单击接听,长按3秒拒接电话;通话中:单击挂断电话。

6.音量加/下一曲:短按加音量,长按切换下一曲。

7.电量指示灯。

8.TF卡接口:插入TF卡可播放里面的音频文件,最大支持32G。

9.U盘接口:插入USB可播放U盘音乐,最大支持32GB。

10.AUX接口/针孔复位孔:可插入直径3.5mm立体头的音频线外接音源设备,兼容手机、电脑、平板设备。

11.Type-C充电接口:可连接外部充电线为设备充电。

长按3秒电源键“”开机，本机进入蓝牙模式，电源键图标蓝灯快闪进入配对状态，手机搜索到蓝牙“SD-P16”，点击即可连接。

AUX模式：

连接任何3.5mm插孔的音频设备，接入AUX音频线播放。

TF卡/U盘模式：

开机后插入TF卡/U盘，设备自动识别文件并播放曲目（最大支持32G）

TWS功能

1. 将两台音箱开机(如果有蓝牙设备连接，必须先断开蓝牙连接)
2. 单击其中一台音箱的“”键进入TWS配对，并有提示音，配对成功后主机“”键橙灯常亮。
3. 此时打开蓝牙设备搜索到蓝牙名“SD-P16”点击连接即可，播放音乐即可享受无线立体声音效。
4. TWS连接状态下单击“”键断开TWS配对。
5. TWS连接成功后的机器，以后每次开机即可自动进入TWS互联(非主动断开TWS状态下)

1. 为了保证锂电池使用寿命，建议使用完再充电，频繁充电将加速电池老化，长时间不用时应每隔两月充一次电；

2. 因喇叭磁性较强，不可将机器和银行卡等带磁性的东西放在一起，以免造成失磁而带来不必要的麻烦；

3. 本产品所有配件皆按本机工作需要设计，如需更换配件尽量使用本公司原装配件，以达到最佳工作状态；

4. 本产品在全电和正常使用过程中可能会轻微发热，这属于正常现象；

5. 请慎用抗静电软布来清洁擦拭本产品，在清洁本产品时请先关闭电源开关，并断开所有外部连接。请勿用化学物质擦拭(如酒精、苯等化学溶剂)或有磨砂性的物质擦拭喇叭；

6. 请勿摔打、抛掷或者踏压本产品，请勿擅自拆解本产品，否则不能享受本公司的免费售后服务；

7. 符合“微功率短距离无线电发射设备目录和技术要求”的具体条款和使用的场所、采用的天线类型和性能、控制、调整及开启等使用方法；

8. 不得擅自改变使用范围或使用条件、加大发射频率范围、加大发射功率(包括额外加设变频功率放大器)，不得擅自更改发射天线；

9. 不得对其他合法的无线电电台(站)产生有害干扰，也不得提出免受有害干扰保护；

10. 应当遵守发射射频能量的工业、科学及医疗(ISM)应用设备的干扰或其他合法的无线电电台(站)干扰；

11. 如对其他合法的无线电电台(站)产生有害干扰时，应立即停止使用，并采取措施消除干扰后方可继续使用；

12. 在航空安全和依据法律法规、国家有关规定、标准划定的射电天文台、气象雷达站、卫星地球站(如测控、测距、接收、导航站)等军民用无线电电台(站)、机场等的电磁环境保护区域内应遵守电磁环境保护要求，应当遵守各类环境保护及相关部门主管部门的规定；

13. 禁止在以机场跑道中心点为圆心、半径5000米的区域内使用各类模型遥控器

14. 微功率设备使用时温度和电压的环境条件。

15. 制造型号:SD-P16;

产品型号:	SD-P16
蓝牙版本:	V5.3
蓝牙传输距离:	≤15m（空旷无障碍）
功率:	35W
电池容量:	7.4V 2600mAh
本地解码:	支持MP3/FLAC/APE/WMA/WAV
扬声器:	跑道型喇叭(4580
充电电压:	5V2A
充电时长:	4-5H
频率响应:	80Hz-20KHz
产品尺寸:	200*92.3*71.2mm
防水等级:	IPX6
产品净重:	820g

本保修不适用于以下情况

- A. 已超出保修期的产品；
- B. 因在说明所允许或预期用途之外使用产品而造成的损坏；
- C. 未经授权而被拆卸、修理或改装过的产品；
- D. 无法出示保修卡和购买凭证的情况；
- E. 由外部原因及自然灾害（包括地震、火灾等）造成的损坏。

注：本保修不包含产品运输费用，且不提供上门维修服务

用户姓名	
性别	
通讯地址	
邮编	
联系电话	
购买地点	
购买日期	
品名及规格	
销售单号	
机身编号	
经销商签名	
用户签名	

中国制造

经销商盖章处

The top section of the page features the SHIDU logo, which consists of a stylized 'S' and 'D' forming a circle, with the brand name 'SHIDU' in a bold, sans-serif font below it. Below the logo is a detailed line drawing of the SD-P16 portable speaker. The speaker is a rectangular device with rounded corners. On the top surface, there is a control panel with five buttons: a power button, a play/pause button, a previous track button, a next track button, and a volume up/down button. A carrying strap is attached to the side of the speaker. The bottom section of the page contains the product name 'SD-P16' in a large, bold, sans-serif font, followed by the text 'PORTABLE SPEAKER' and 'USER MANUAL' in a smaller, bold, sans-serif font, separated by horizontal lines.

A technical line drawing of a rectangular battery pack. The dimensions are indicated with arrows: the height is 92.3mm, the length is 200mm, and the width is 71.2mm. The battery pack has a top handle, a circular vent on the side, and a label on the front face.

The diagram consists of two views of a rectangular device. The top view shows a control panel with seven buttons labeled 1 through 7. The bottom view shows the rear of the device with various ports and components labeled 8 through 11.

Top View Labels:

- 1: Power/Mode/Indicator light
- 2: EQ switch
- 3: TWS pairing/Light switch mode
- 4: Volume- / Previous
- 5: Play/Pause/Bluetooth Disconnected/Call
- 6: Volume+ / Next
- 7: Battery indicator light

Bottom View Labels:

- 8: USB port
- 9: TF card
- 10: AUX port/Reset hole
- 11: Type-C charge port

1.Power/Mode/Indicator light: Short press to switch (Bluetooth/AUX/TF/USB mode).Long press for 3 seconds to turn on/off

2.EQ switch:Short press to switch the EQ mode, long press to wake up the voice assistant.

3.TWS pairing/Light switch mode:One click to disconnect the TWS pairing,double-click to switch the lighting effects 1-2-3. Long press to turn off/on the lighting effects.

4.Volume- / Previous:Short press to reduce volume, long press to switch to the previous song.

5.Play/Pause / Bluetooth Disconnected / Call:
Short Press to play/pause, long press to disconnect Bluetooth,long press again to turn on Bluetooth.

In Bluetooth mode:Double-click:replay the last call; when receiving a call: single-click to answer, long press to reject the call; during a call: one-click to hang up

6.Volume+ / Next:Short press to increase volume, long press to switch to the next song.

7.Battery indicator light

8.TF card:Insert TF card to play audio files inside, supports MP3/WAV format,maximum support 32GB.

9.USB port:Insert a USB drive to play music, supporting MP3/WAV formats,with a maximum support 32GB.

10.AUX port/Reset hole:Supports connecting external audio devices with a 3.5mm stereo jack,compatible with mobile phones,

11.Type-c port:it can be connected to an external charging cable to charge the device.

TWS function:

- 1.Turn on both speakers (if there is a Bluetooth speaker connected, the Bluetooth connection must be disconnected first)
2. Single click the “” button of one of the speakers to enter TWS pairing,it will be a prompt sound. After successful pairing, the orange light of the “” button on the host will remain on constantly.
3. Search for the Bluetooth “SD-P16” on your phone. Once the connection is successful, you can start playing music.
- 4.When TWS connection is active, click the “” key to disconnect the TWS.
- 5.After the TWS connection is successful, it will automatically enter the TWS connection mode each time powered on (in a non-active disconnection from TWS state).

Long press “” power button for 3 seconds to turn on the speaker, it will enter Bluetooth mode. The icon will flash blue, indicating that it is in pairing mode, Search for “SD-P16” on your mobile phone and click to connect.

TWS function:

1. Turn on both speakers (if there is a Bluetooth speaker connected, the Bluetooth connection must be disconnected first)
2. Single click the “” button of one of the speakers to enter TWS pairing, it will be a prompt sound. After successful pairing, the orange light of the “” button on the host will remain on constantly.
3. Search for the Bluetooth “SD-P16” on your phone. Once the connection is successful, you can start playing music.
4. When TWS connection is active, click the “” key to disconnect the TWS.
5. After the TWS connection is successful, it will automatically enter the TWS connection mode each time powered on (in a non-active disconnection from TWS state).

Product Model:	SD-P16
Bluetooth version:	5.3
Transmission distance:	≤15m
Power:	35W
Battery capacity:	7.4V/2600mAh
Decoding:	Support MP3/FLAC/APE/WMA/WAV
Speaker:	horn 4580
Charging input:	5V-2A
Charging time:	4-5H
Frequency response:	80hz-200khz
Product size:	200*92.3*71.2mm
Waterproof:	IPX6
Net weight:	820g

A.To a product that is out of warranty;
B.To damage caused by operating the product outside the permitted or intended uses described by;
C.To a product that has been disassembled, repaired or refitted without the authorization;
D.If warranty card and proof of purchase cannot be presented;
E.To damage caused by external causes and natural disasters, including earthquakes, fire, etc.

Note. The warranty does not include product transport costs and does not provide onsite maintenance services.

SHIDU After sales service:

If you have any questions, please feel free to contact us, we will try our best to provide best service.

WWW.10shidu.com Email: service@10shidu.com

Made in China

注意:
本手册描述的产品及其附件的某些特征和功能, 仅供参考。
十度数码科技保留随时修改本手册中任何信息的权利, 无需进行任何提前通知且不承担任何责任。

无担保声明:
本手册中的内容, 除非适用法律要求, 十度数码科技对本手册中的所有内容不提供任何明示或暗示的保证。
在法律允许的范围内, 十度数码科技在任何情况下, 都不对因使用本手册相关内容而产生的任何特殊的、附带的、间接的、继发性的损害进行赔偿, 也不对任何利润、数据、商誉或可预期的损失进行赔偿。

进出口管制:
若需将本产品手册中描述的产品出口、再出口、或者进口, 您应遵守适用的进出口管制法律法规。

深圳市十度数码科技有限公司
Shenzhen SHIDU Digital Co., Ltd
4008 939 488
全球服务热线: www.10SHIDU.COM

地址: 深圳市宝安区西乡街道和平社区新兴工业园二区八栋
电话: 0755-21635866 传真: 0755-29105699

© 2014 十度数码科技。保留所有权利。
十度数码科技拥有本手册的所有权, 并保留所有权利。
本手册中的所有产品图片和文字均已经过版权保护, 如出现印刷错误, 本公司不承担任何此产生的后果, 产品图片及功能均仅供参考, 不作为法律依据。

“SHIDU”+“十度”+“10”+“度”为注册商标, 受知识产权保护, 未经本公司允许不得仿冒、盗用必究。
本公司保留对产品更正及发布权利, 届时恕不进行通知, 在法律允许范围内, 最终解释权归深圳市十度数码科技有限公司所有。


CC BY-NC-ND